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The phone messages waiting for Henry Pierce clearly aren't for him: "Where is Lilly?
This is her number. It's on the site." Pierce has just moved into a new apartment, and
he's been "chasing the dime"--doing all it takes so his company comes out first with a
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scientific breakthrough worth millions. But he can't get the messages for Lilly out of his
head. As Pierce tries to help a woman he has never met, he steps into a world of
escorts, websites, sex, and secret passions. A world where his success and expertise
mean nothing...and where he becomes the chief suspect in a murder case, trapped in
the fight of his life.
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-----------------------------
相比他的其他作品，这只能算是一部“小品”。主角并不是很丰满，没什么吸引力。而
故事又比较平淡。真的很难看下去。。。

-----------------------------
前百分之70除了发现有人很可能死了。。其他？nothing！
后面百分之30倒是节奏不错。。一大堆科学描述都是跳过去的，文科生伤不起
粉丝加1星，不过大叔功力真不错，构思这样也能吸引人一直看下去
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书评

美国是一个盛产高品质悬疑小说的地方。Chasing the
Dime又是一部优秀的作品，它融合了诸多的铺垫元素，都十分切合当时的特定环境—
—分子计算机、风险投资、黑客、互联网色情……
通过一个普通的电话号码将故事展开，主人公在整个故事中充当了一个侦探的角色，在
现实生活中他...  
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